
ПК „СИГУРНОСТ, ОБЩЕСТВЕН РЕД И ОРГАНИЗАЦИЯ НА 
ДВИЖЕНИЕТО”

ПРОТОКОЛ №...

Днес 25.03.2024г., в стая 202 на общинската администрация 
се проведе редовно заседание на ПК “Сигурност, обществен 
ред и организация на движението”.

От общинската администрация присъстваха:
Е. Узунов-зам. кмет, Я. Памукчиев- председател на ОбС.

Бяха разгледани следните въпроси:

1. ПК по „СИГУРНОСТ, ОБЩЕСТВЕН РЕД И ОРГАНИЗАЦИЯ НА 
ДВИЖЕНИЕТО“ разгледа така предложения дневен ред за редовна 
Общинска Сесия насрочена за 26.03.2024г. Комисията акцентира 
върху касаещите точки на ПК в дневния ред.

2. Дискутирахме - Т 1.22. Изменения и допълнения на Наредба №1 за 
обществения ред в община Севлиево, приета с Решение 
№16/25.07.2000г. с Протокол №13.

3. Освен предложените точки по дневния ред за редовна Общинска 
сесия насрочена за 26.03.2024г., комисията разгледа допълнително 
подписка за Ограничаване движението на товарни автомобили по 
ул.“ Росица“ и поставяне на ограничители на скоростта в района на 
ОУ“ Ст. Пешев“.

4. Комисията разгледа молбата от „ Балджиеви -91 “000, със 
седалищен адрес на управление гр. Севлиево ул.“3елениковец №9 с 
Управител Драгомир Балджиев, относно асфалтиране на улица 
„Зелениковец „.

5. Комисията разгледа молба от живущите на ул.“Скобелев“, гр. 
Севлиево, обл. Габрово относно реорганизация на движението на 
МПС в еднопосочно в посока от ул.“ Никола Петков към 
ул.“Опълченска“.



След станалите разисквания комисията РЕШИ:

1. По точка 1.22 Изменения и допълнения на Наредба №1 за 
обществения ред в община Севлиево, приета с Решение 
№16/25.07.2000г. с Протокол №13.

Комисията единодушно подкрепя така направеното предложение.

2. По повод на направената подписка за Ограничаване 
движението на товарни автомобили по ул.“ Росица“ и 
поставяне на ограничители на скоростта в района на ОУ“ 
Ст. Пешев“. ПК по „СИГУРНОСТ, ОБЩЕСТВЕН РЕД И 
ОРГАНИЗАЦИЯ НА ДВИЖЕНИЕТО“ след сериозна дискусия 
по темата, комисията подкрепя исканията на живущите и 
предлага на общинската администрация да разгледа молбата на 
гражданите и да даде адекватно мнение за решаването на 
създалия се проблем.

3. По повод на молба от „ Балджиеви -91“ООД, със седалищен 
адрес на управление гр. Севлиево ул.“3елениковец №9 с 
Управител Драгомир Балджиев, относно асфалтиране на 
улица „Зелениковец „.ПК по „СИГУРНОСТ, ОБЩЕСТВЕН 
РЕД И ОРГАНИЗАЦИЯ НА ДВИЖЕНИЕТО“ взема следното 
становище. Тъй като бюджет за 2024 г. е приет и в момента 
няма възможност това асфалтиране да се направи, предлага на 
общинската администрация да разгледа тази молба.

4. По повод на молба от живущите на ул.“Скобелев“, гр. 
Севлиево, обл. Габрово относно реорганизация на 
движението на МПС в еднопосочно в посока от ул.“ 
Никола Петков към ул.“Опълченска“. ПК по 
„СИГУРНОСТ, ОБЩЕСТВЕН РЕД И ОРГАНИЗАЦИЯ НА 
ДВИЖЕНИЕТО“ предлага на общинската администрация да 
разгледа молбата на гражданите и да даде адекватно мнение за 
решаването на създалия се проблем. Да бъдат направени 
консултации с органите на реда МВР-Севлиево - КАТ и да се 
даде становище.



Присъствали членове на комисията:

1.пред-л. Юсеин Вейселов.

2. Михаил Йонков .

4. Мариян

5. Христо Христов

3. Христо Ботев...


